#### KINDERGARTEN 2018-2019

#### 1. Introduction

Classroom teacher(s) and/or educational assistant(s)

#### 2. Forms/Notices

- Please check your child's plastic folder for letters, notices, or forms daily.
- All forms must be filled out completely, signed in pen, and returned promptly.
- Make sure the emergency card and pick-up authorization form are correct and consistently updated. It is very important that the school will be able to contact you if there should be any problems with your child (i.e. sickness, injury, accident or any other emergency).
- If there is money to be handed in, please place the money in a sealed envelope with your child's first and last name, and class number.

#### 3. Dismissal Procedure

- Please pick up your child in the outdoor schoolyard. Should there be any changes, you will be notified.
- When you pick up your child, please make sure to come up to your child's teacher directly. The teacher must say "goodbye" to your child so that he/she is aware of who is picking up your child.
- Please notify your child's teacher if your child is attending after school program.
- If at any time there is a change in your child's dismissal plans, please send in a note
- Please DO NOT use any of the side doors to enter or exit the school building.
   Alarms will sound.

# 4. Illness/Allergies

 Please let your child's teacher know if your child has any medical conditions or allergies.

#### 5. Attendance/Lateness

- Please be punctual in dropping off and picking up your child. Arriving to school late affects your child's learning.
- If your child is absent, please bring in a note from the doctor.
- Excessive absence and lateness must be reported to the Principal and Guidance Counselor.
- If your child is late, please escort your child to the office for a late pass, and then escort him/her directly to his/her teacher.

#### 6. How can you support your child at home?

- Check to make sure your child completes homework daily.
- Your child will be bringing classroom books home to read. The books will be in a bag. Please encourage your child to read daily.
  - -Please make sure your child brings the books back every day.
  - -Lost or damaged books will cost \$5.00 each.
- Please discourage your child from bringing in any toys or candy except for special events/activities.

### 7. Birthday Parties/Trips/Special Events

- Please notify your child's teacher(s) at least 2 days in advance so we can arrange the best time for your child's birthday party.
- Parent involvement is encouraged and appreciated.
  - -Please join us when we have our school trips, performances, and celebrations.
  - -At least 2-3 parents are needed for each school trip to help chaperone.
- Please do not feed other children in your child's class, particularly on school trips, as they may have allergies that you are not aware of.

#### 8. Concerns/Comments/Questions

- Please feel free to contact your child's teacher if you have any questions, comments, or concerns. Your child's teacher will be happy to arrange a time for a conference. You can reach your child's teacher at the school (212)-226-8410, or through School CNXT. Please allow 24-48 hours for teachers to respond.
- Our parent-teacher coordinator is Mary Chan. She is in room 207 (2<sup>nd</sup> fl.)
- The school nurse is in 408A (4<sup>th</sup> fl.)

Thank you for your cooperation and we are looking forward to having an exciting year with you and your child!

# P.S. 42M Curriculum Calendar Kindergarten 2018-2019

	September October November	December January February March	March April May June
Inquiry Study	Me and My Community Introduction to Post Office	Post Office	Post Office
Reading	Picture Walk Schema Text-to-Self	Visualizing Retelling	Predictions Inferring
Writing	Alphabet Writing Sketch and Label Pattern Books	Personal Narratives Letter Writing Informational Writing	Informational Writing
Math	Classroom Routines and Materials Counting and Measurement 1 2-D Geometry	2-D Geometry Counting and Measurement 2 3-D Geometry	Addition, Subtraction, and the Number System 1 Modeling with Data Addition, Subtraction, and the Number System 2
Science	Animals Two by Two	Trees and Weather	Materials and Motion
Trips	School Tour Neighborhood Walks Theatre	Post Office Museum of Natural History	Brooklyn Botanic Garden Prospect Park Zoo
Important Dates	NYSITELL TC/DRA November Parent-Teacher Conference	March Parent-Teacher Conference	NYSESLAT TC/DRA Family Day Kindergarten Graduation Ceremony

### 2018-2019 年幼稚園介紹會

## 1. 介紹

• 教師和助教

## 2. 表格/通知

- 請每天檢查您孩子的塑料文件夾中的信件,通知或要填寫的表格。所有表格 必須填寫完整,
- 簽名, 並及時交回。
- 請把緊急表格和授權接送表格填妥,如有改變請告知我們,這是非常重要的。如果您的孩子有生病,受傷,意外或任何其他緊急情況,學校即能與您聯繫。
- 如果要付交資金, 請把資金放在一個密封的信袋里。 請勿必寫上您孩子的姓名和班級號碼。

## 3. 放學規定

- 請到學校外面操場迎接你孩子放學,如有更改另行通知。
- 放學時,請與教師說 "再見"。安全起見,我要知道誰人接走你的孩子。
- 請告知教師您孩子是否參加任何課後補習班。
- 如果在任何時候,接孩子放學有變,請寫一張紙條告知老師。
- 請不要用學校任何邊門進入,以免響鈴。

# 4. 生病/過敏

• 請通知教師如果您孩子有任何醫療狀況或過敏。

# 5. 出席/遲到

- 請準時帶孩子上學,遲到會影嚮學業,準時是很重要的規定。
- 如生病缺席三天,一定要帶醫生證明回學校。
- 時常缺席和遲到,將會告知校長及輔導員。
- 如果你孩子上學遲到,請把孩子先帶到學校辦公室報道,然後帶入教室。

# 6. 如何在家幫助您的孩子

- 檢查家課
- 每天您孩子都會有書本帶回家,書本將會放入袋中。請鼓勵孩子每天閱讀。-確保您孩子每天帶書本回校。
  - -遺失或損壞將要每本賠款\$5元。
- 請不要讓孩子帶玩具或糖果上學,除了特殊情況外。

## 7. 生日會/旅行/特別活動

- 請提早兩日前通知教師如果要為孩子開生日會,我會安排時間給你。
- 鼓勵和極大的讚賞家長能參與。
  - 請參加我們學校所有家長會會議,表演,旅行及所有慶祝活動。
  - 每次至少需要二個或三個家長陪同去旅行。
- 請不要在班上隨便給其它孩子任何食物,尤其是旅行當天,因為您不知道哪些孩子對食物有敏感.

## 8. 關注/評論 /問題

- 如有任何問題, 意見或關注請隨時與教師聯系。教師將會很高興與您預約時間學校電話是(212) 226-8410
- 學校家長協調員(陳太太 Mary Chan)。 課室 207 (2 樓)
- 學校護士在 408A 室 (4 樓)

多謝您的大力合作!我們期望與您和您的孩子有個愉快的新學年!

# 公立42小学2018-2019年幼稚园课程月历表

	九月份 十月份 十一月份	十二月份 一月份 二月份 三月份	三月份 四月份 五月份 六月份
学习单元	我与社区 介绍邮政局	邮政局	邮政局
阅读	图片浏览 故事概要 联系自己	视觉化 复述,	预测 推论
写作	字母 草图,标示 句型练作	自我描述 写信 信息写作	信息写作
数学	班級日常練習和學習用具計數和測量1 平面幾何	平面幾何 計數和測量 2 立體幾何	加法,減法,和數字概念1 數據建模 加法,減法,和數字概念2
科学	動物	樹木和天氣	材料和運動
旅行	参观学校 邻街步行 戏剧院	邮政局 然历史博物馆	布碌仑植物园 動物園
重要日期	NYSITELL测试 TC/DRA测试 十一月份家长与 教师会议	三月份家长与教 师会议	NYSESLAT考试 TC/DRA测验 家庭日 幼稚园毕业典礼